

CELEBRATE NATIONAL POETRY MONTH

LE MOIS NATIONAL DE LA POÉSIE, ÇA SE FÊTE

APRIL
AVRIL
2007

poets.ca
youngpoets.ca



For full listing of events, please visit www.poets.ca or call 416-504-1657. We acknowledge the support of the Canada Council for the Arts and the Government of Canada through the Book Publishing Industry Development Programme. Special thanks to the Canadian Library Association, Literary Press Group of Canada, National Film Board of Canada and the League of Canadian Poets.

Pour obtenir un calendrier des événements, visitez le site www.poets.ca ou appelez le 416-504-1657. Nous tenons à remercier le Conseil des Arts du Canada pour son appui généreux ainsi que le Gouvernement du Canada dans le cadre de son Programme d'aide au développement de l'industrie de l'édition. Nous remercions également la Canadian Library Association, Literary Press Group of Canada, Office National du Film du Canada et the League of Canadian Poets.

Artwork: *we ar th bone peopul* by bill bissett
(from the private collection of Nancy Bullis, photograph by Virginia Dixon)

SPONSORS